
Vážení Brňané,

jsem moc rád, že jste zavítali na výstavu věnovanou Strategii města #brno2050. 

Město Brno má obrovský potenciál. V něčem ho naplňuje už dnes, v dalších oblastech ho 
brzdí neexistence dlouhodobé koncepce. Právě proto vzniká Strategie #brno2050, která 
má za cíl udělat z Brna středoevropskou perlu. Ale podaří se to jen tehdy, když téměř každý 
zdejší člověk, firma i instituce bude rozumět všem krokům, které Brno na této cestě dělá 
už dnes. 

Potřebujeme strategii, na které se všichni nejen shodnou, ale mohou ji také aktivně 
ovlivňovat a budovat. Velmi mě proto těší, že se do přípravy strategie zapojují nejen 
odborníci z řad správy města, akademici, podnikatelé a lidé z neziskových organizací, ale 
také aktivní občané. 

Děkuji Vám všem, že spolu s námi tvoříte město pro příští generace. 

Jaroslav Kacer
náměstek primátora pro oblast Smart City
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